
PUBLISERT 2. MAI 2025

Industrimeldingen er lansert

Regjeringen la frem industrimeldingen med regjeringens industripolitiske prioriteringer i slutten av mars. HelseOmsorg21-rådet
synes det er mye positivt som legges frem i meldingen, men skulle gjerne sett at den var mer konkret på områder som er viktige
for helseindustrien.

Regjeringen la frem industrimeldingen med regjeringens industripolitiske prioriteringer i slutten av mars.

HelseOmsorg21-rådet synes det er mye positivt som legges frem i meldingen, men skulle gjerne sett at den var mer

konkret på områder som er viktige for helseindustrien.

I høringssvaret til meldingen trakk rådet trakk frem helseindustriens behov for kompetent arbeidskraft og

kompetanse. For at helseindustrien skal vokse må man prioritere forskningsbaserte utdanningsløp helt fram til ph.d.

Det må også bli enklere å rekruttere og beholde utenlandsk kompetanse. 

Meldingen omtalte klyngenes sentrale rolle i samspillet mellom forskning, industri og utdanning og omtaler dem som
den norske modellen, for helseklyngene er selvfølgelig helsetjenestene også inkludert. Det er imidlertid viktig at

klyngene gis tilstrekkelig finansiering til å jobbe langsiktig. 

Helseindustrien har lange utviklingsløp og store investeringer før kommersialisering, det er derfor viktig at det er

kompetant kapital tilgjengelig for denne industrien. Her savner rådet konkrete tiltak.

Les helse høringssvaret fra rådet her

Meldinger ved utskriftstidspunkt 18. mai 2025, kl. 08.24 CEST

Det ble ikke vist noen globale meldinger eller andre viktige meldinger da
dette dokumentet ble skrevet ut.

https://www.helseomsorg21.no/nyheter/industrimeldingen/

https://www.regjeringen.no/contentassets/c99f56db54784246844e1f810f2b7a69/no/pdfs/stm202420250016000dddpdfs.pdf
https://www.helseomsorg21.no/nyheter/industrimeldingen/
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